

GENERAL AGREEMENT
ON TARIFFS AND
TRADE

ACCORD GENERAL SUR
LES TARIFS DOUANIERS
ET LE COMMERCE

RESTRICTED

L/1965
29 January 1963

Limited Distribution

IMPORT RESTRICTIONS OF THE REPUBLIC OF SOUTH AFRICA

Import Licensing Schedule for 1963

1. The Government of the Republic of South Africa has transmitted, for the information of the contracting parties, three copies of Government Notice No. R.2034 of 7 December 1962 on import control arrangements for 1963. The Notice contains a list of products exempt from licensing control, and lists of products subject to the various forms of restrictions.
 2. The Notice, which is reproduced in the Republic of South Africa Government Gazette Extraordinary No. 396 of 7 December 1962, is on file and available for reference at the secretariat.
-

RESTRICTIONS A L'IMPORTATION APPLIQUEES PAR LA
REPUBLIQUE SUD-AFRICAINNE

Programme des licences d'importation pour 1963

1. Le gouvernement de la République sud-africaine a remis au secrétariat pour l'information des parties contractantes, trois exemplaires de l'avis officiel n° R.2034 du 7 décembre 1962 concernant la réglementation des importations pour 1963. Cet avis contient les listes des produits qui sont exemptés des formalités de licence et de ceux qui sont assujettis aux diverses formes de restrictions.
2. L'avis, qui a été publié dans un numéro spécial de la "Government Gazette" de la République sud-africaine (n° 396 du 7 décembre 1962), est conservé dans les dossiers du secrétariat où il peut être consulté.